
Verslag  commissie Beheer – 13 februari 2024 

Aanwezig: Marjanne, Peter, Arne, Eva, Anton, Mariska (verslag) 

 

Opening/mededelingen/ingekomen post:  

Er is een mail binnen gekomen over vuilnis en de vraag aan SKN dit op te ruimen. Eva is van mening 

dat het ieders eigen verantwoordelijkheid is “je eigen straatje” op te ruimen, dit hoeft SKN niet te 

doen. Anton geeft aan dat een ”werkplicht” voor de huurders wellicht een idee is, bijvoorbeeld dat 

alle huurders een paar uur per jaar moeten helpen schoonmaken. Men kan voor weinig geld in een 

fantastisch gebouw werken, dan mag je zelf ook wel de handen uit de mouwen steken. Misschien is 

het een idee om een paar opruim/schoonmaakmomenten per jaar te organiseren waarbij je aangeeft 

dat het fijn is als iedereen een keer meedoet. Mariska zal aan de Ballotage commissie vragen de 

huurders ook mee te geven dat het de eigen verantwoordelijkheid is je eigen straatje schoon te 

houden. Anton attendeert de leden op de milieustraat in Noord die vlakbij de loods is, deze zou 

kunnen worden gebruikt tijdens opruimdagen. Anton stelt voor bij mensen langs te gaan om ze uit te 

nodigen deel te nemen aan een opruimactie, dit persoonlijk doen werkt waarschijnlijk beter dan 

wanneer SKN een mail uit stuurt. Besloten wordt dat SKN weer een opruimweek organiseert, 

inclusief ritjes naar de milieustraat. 

Ook is er in de mail gevraagd naar het open deur beleid. Hier zijn we continu mee bezig, in de 

enquête zal hier ook aandacht voor zijn. Marjanne heeft later deze week een afspraak met Michelle 

om te bespreken hoe dit proces nu verder gaat. 

Marc Koolen heeft een plan bedacht om de overlast van jongeren in de loods te verminderen. In 

samenwerking met de cultuurcoaches van de middelbare scholen rondom de loods brengt Marc de 

jongeren op afspraak in het atelier en gaan we met elkaar in gesprek over de beroepspraktijk van de 

kunstenaar. Op school bereiden de cultuurcoaches de kennismaking voor, door de kunstenaar online 

te introduceren. Zijn/haar beroepspraktijk wordt besproken en in overeenstemming gebracht met de 

reguliere lessen. Een mogelijk resultaat is dat de jeugd van tegenwoordig en de huurders zich op een 

andere manier t.o.v. de loods gaan verhouden. Zo kan dit initiatief een kleine bijdrage leveren aan 

een plan van aanpak dat de overlast terug gaat brengen. 

Eva geeft aan heel blij te zijn met de afgenomen hoeveelheid duiven in de loods. 

Besloten wordt na de zomer een nieuwe “duiven ruim actie” te organiseren.  

Notulen: Mariska voert wijzigingen door waarna de notulen worden vastgesteld.  

Eva verteld dat ze een drietal punten heeft ingebracht voor de komende Loodsraad vergadering;  

- wat te doen als een actiepunt van een commissie een lage prioriteit heeft 

- wie vervangt de secretaris in het geval van afwezigheid 

- spreekrecht in Loodsraad 

Arne geeft aan dat toegankelijkheid voor rolstoelen in de loods lastig is, misschien moet dit in de 

Loodsraad besproken worden. 

Afgesproken wordt dat het aanspreken van IJver over het gebruik van onze hoofdingang ook in de 

Loodsraad wordt besproken samen met het idee van een extra IJver terras bij onze hoofdingang. 

Overlast update: 

Delta safe is begonnen met een extra ronde door de loods in de vroege avond. 

De roldeur is besteld voor de Oostvleugel. 

De commissie vindt het op dit moment goed gaan met de overlast, er zit progressie in. 

Arne geeft aan het lastig te vinden wat te doen met de hangjongeren, wanneer en wie moeten eruit, 

hij wil geen onderscheid maken. De commissie vind dat het een taak is van iedereen om de 

hangjongeren aan te spreken en de overlast uit te leggen, dit is niet alleen een taak van Arne. 



Diversen: 

Besloten wordt de frequentie van de vergaderingen te verminderen naar 1 keer per 2 maanden. 

Wanneer er een punt is dat eerder besproken moet worden kan er een extra vergadering worden 

ingelast. Mariska zal de data die vervallen uit de agenda’s halen. 

 

Rondvraag:  

Anton heeft behoefte aan meer community gevoel in de loods. Hij vraagt iedereen na te denken hoe 

we dit gevoel kunnen verstreken. We zouden bijvoorbeeld een opruim dag kunnen organiseren. 

Eva vraagt of er meer mensen behoefte hebben aan een brandblusser zodat er gezamenlijk kan 

worden ingekocht en eventueel een korting krijgen. Arne geeft aan dat er geen (of niet veel) andere 

brandblussers nodig zijn en denkt niet dat ze goedkoper worden door ze collectief in te slaan. 


